
 
Interpelácia č. 137/2017   

 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som ešte poprosiť tuná aj  poslancov, aj vedenie mesta, či by sme niečo nemohli 
robiť s tými pokutami pred poštou. Tam je to dosť také, mne sa to osobne nepáči, keď tam 
príde nejaký podnikateľ, alebo nejaký starý pár a ide zaplatiť na poštu, skočiť zaplatiť, a už sú 
tam naši policajti a už dávajú papuče, však to kde sme, v Tadžikistane, či kde? Ten človek 
tam neprišiel to s úmyslom spraviť a tie miesta, ktoré sú tam, neviem koľko tam je tých miest, 
oni sú od rána už obsadené a ten človek, keď chce niečo zaplatiť, príde zaplatí. Tá pošta, ja 
som to tiež niekoľkokrát interpeloval, žeby sme poprosili vedenie tej pošty, žeby tam to 
okienko nebolo funkčné len jedno, tam je päť okien a jedno je funkčné, jak v Tescu jedna 
pokladňa ide. Ten človek tam príde, chce zaplatiť a už tam je mestská polícia a už ho tam 
drbe. Mne sa to nepáči, lebo máme tu, tí mestskí policajti môžu ďalšie veci robiť, ďalšie 
pokuty naháňať, za psov nezaplatené, daň nezaplatená a nič, len pred tou poštou. Skúsme sa 
nad tým nejak zamyslieť pán primátor, že či to až toľko peňazí prináša, však tí ľudia sú, prídu, 
zaplatí poštovú poukážku, uteká preč, postaví sa priečne, nie kolmo na cestu, lebo tam není 
miesto, treba to nejak zohľadniť.  
 
Mgr. Cabada: 
Pán poslanec, situácia je taká, že my riešime dopravnú situáciu aj pred poštou, ale aj jak 
hovorí pán primátor väčšinou je to na základe oznámenia občanov, lebo ľudia, ktorí tam 
zaparkujú potom majú problém vycúvať na hlavnú cestu. Takže mestskí policajti sa 
nezapodievajú iba tou časťou pred poštou, riešime celé mesto a zase si myslím, že je to otázka 
pohľadu. V prípade, žeby sme to neriešili, boli by sťažnosti z opačnej strany, že mestská 
polícia tu je, nerieši tú dopravu. Tak ja si myslím, že naše počínanie je v tomto smere dobré, 
máme tam nainštalovanú aj kameru a skutočne tí občania, ktorí tam zle zaparkujú sú riešení 
blokovou iba v tom prípade, keď si nechcú uznať svoj priestupok, ale tí, ktorí sklopia hlavu, 
uznajú si priestupok, nevšimli si, že tak nemajú parkovať, tak tí sú riešení pohovorom. Pán 
poslanec, ale je tam kopu iných parkovacích miest. Môžu občania zaparkovať za kaskou, pri 
Jednote. 
My sme už párkrát upozorňovali aj vedenie pošty, žeby upozornili svojich zamestnancov, aby 
tam neparkovali. No, žiaľbohu, možno to treba poriešiť nejakou rampou, alebo parkovacími 
hodinami, ale v súčasnej dobe to riešime tak, jak to riešime a je tam kopu iných parkovacích 
miest aj pri Jednote, aj za kaskou.  
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